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Geachte dames en heren van de gemeenteraad en geacht college

Ik wil beginnen te zeggen dat ik blij ben dat vanavond ons plan hier besproken gaat worden.
Blij omdat we een stapje verder zijn in het realiseren van een juiste bestemming van ons perceel. We 
zijn niet echt een agrarisch bedrijf, maar een maatschappelijke instelling. En dan is het goed om dat 
ook zo te beschrijven. Maar we hebben wel een hele duidelijke link met de agrarische sector. 
Daarom willen we ook dat stukje behouden. 
Zoals een aantal van u wel weten spelen paarden een hele grote rol op ons bedrijf. Het coachen met 
paarden waardoor we soms mensen helpen een dag door te komen, maar regelmatig helpen om een 
volgende stap in hun proces te zetten. De binnenbak (geen manege) is nodig om dit het hele jaar 
door te kunnen doen. En de 12 paarden die we willen behouden zijn nodig omdat elk paard zijn eigen 
karakter heeft.
Daarmee heb ik de kern van onze aanvraag benoemd. Zoals u hoort allemaal in het belang van de 
mensen die bij ons op de zorgboerderij komen.

Het is dan ook wel heel triest dat dit traject wat begon april 2018 zo lang heeft moeten duren.
Het is jammer om te moeten benoemen dat er vanuit de gemeente Twenterand bijna geen 
medewerking is verleend aan de ontwikkeling van dat plan. Soms hebben we maanden moeten 
wachten op een reactie die er niet kwam en is er gedreigd met handhaving, terwijl het de gemeente 
was die geen duidelijkheid gaf.
Het plan wat er nu ligt is door een vriendelijke mevrouw van de omgevingsdienst Twente samen met 
mij ontwikkeld. Omdat zij het met mij eens was dat dit zo iet langer kon.
Het is triest dat de gemeente Twenterand ingaat op verdachtmakingen, onjuistheden en insinuaties 
met het doel om onze plannen tegen te kunnen houden.
Het plan wat er nu ligt is bijna beklemmend te noemen. Er zullen weinig plannen zijn waarin zoveel 
beperkingen zijn opgenomen vanwege onjuiste informatie.
We hebben dan ook besloten dan verdere inperking van onze mogelijkheden er niet meer zullen 
komen. Dit is het plan wat er is. Het enige alternatief zonder dit plan is dat we dat stal weer gaan 
verhuren en als melkveebedrijf verder gaan.

Het zijn over het algemeen inwoners van de gemeente Twenterand die gebruik maken van onze zorg.
Dat die zorg van goede kwaliteit is horen we vaak van de WMO mensen van Twenterand. Onze 
relatie met hen is dan ook zeer goed.

Nogmaals wil ik zeggen dat ik blij ben dat het vandaag zover is. Maar ik wil u wel oproepen om eens 
een keer te kijken naar de wegen die bewandeld moeten worden om tot een bestemmingsplan in de 
gemeente Twenterand te moeten komen.

Voor diegene die het interessant vinden heb ik in de loop van de jaren een compleet verslag 
bijgehouden van het verloop van deze aanvraag.


